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INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 

 
 
POSLANEC:   Izabella JÉGH 
INTERPELOVANÝ:  starosta mestskej časti Ing. Roman LAMOŠ 
 
PREDMET INTERPELÁCIE: Redakčná rada – Biskupické noviny 
 
TEXT INTERPELÁCIE:  na základe obsahovej náplne jednotlivých organizačných 
útvarov, Biskupické Noviny má v náplni referát médií – čiže zamestnanci úradu, čo nie je kóšer. 
Redakčná rada má byť úplne samostatná, nezávislá na čele šéfredaktorkou, ktorá zodpovedá 
za celé noviny ktorých obsah prerokuje so starostom. Biskupické Noviny mali vždy redakčnú 
radu vynímajúc predchádzajúce 4 roky, keď sa mocensky ovládli. Nebola by som rada, keby sa 
v tom pokračovalo. Od začiatku vzniku Biskupické Noviny obsahujú aj články v pôvodnom 
maďarskom jazyku, ktoré sa prekladajú, a tak isto aj články s duchovnou tematikou. A bez 
urážky hovorím, pochybujem, že niekto z referátu médií sa s týmto zaoberá. A práve preto je 
potrebná redakčná rada z odborníkov, ktorí budú nápomocní šéfredaktorke, aby noviny mohli 
byť na pošte najneskôr do 5. dňa v mesiaci, ako to bývalo. 
 
ODPOVEĎ:   Mgr. Ján BORČIN (oddelenie médií a marketingu) 
TEXT ODPOVEDE: Zámerom nového vedenia mestskej časti Bratislava-Podunajské 
Biskupice nie je mocensky ovládnuť Biskupické noviny. Práve naopak. Aj preto je v jeho záujme 
vytvoriť funkčnú redakčnú radu, ktorá bude zodpovedať aj odporúčaniam nezávislých 
odborných inštitúcií (napr. Transparency International Slovensko). Tie okrem iného považujú 
za lepšie riešenie, ak je redakčná rada zostavená z nezávislých odborníkov a za podstatné 
považujú, aby redakčná rada nebola spolutvorcom konkrétneho obsahu novín, ale aby mala 
len dohľad nad vydávaním príslušného periodika – o obsahu by teda mala mať právo 
rozhodovať redakcia novín. V tejto súvislosti v súčasnosti zo strany mestskej časti prebiehajú 
konzultácie a prípravné práce na novom modeli redakčnej rady. 
 
 
 
 
 Ing. Roman Lamoš, v.r. 
 starosta 


